
PROTOKÓŁ NR XV/2019
z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą

z dnia 12 grudnia 2019 roku

Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu 12 grudnia 2019 roku w
sali konferencyjnej w Nowym Mieście nad Pilicą i trwała od godz. 1300 do godz. 1635.

PKT 1

Obradom sesji przewodniczył Tomasz Pietrucha – Przewodniczący Rady Miejskiej 
w Nowym Mieście nad Pilicą.

PKT 2
Przewodniczący Rady Miejskiej otwierając sesję stwierdził na podstawie listy 
obecności /załącznik nr 1/ do niniejszego protokołu prawomocność obrad. Na sali obrad 
obecnych było 12 radnych na ustawowy skład liczbowy - 15.

W sesji udział wzięli:
1. Burmistrz Miasta i Gminy      p. Mariusz Dziuba 
2. Sekretarz Miasta i Gminy         p. Edyta Staniszewska
3. Skarbnik Miasta i Gminy      p. Ewa Bator
4. Przedstawiciel gazety ,,Jabłonka”                                  p. Dominik Górecki
5. Przewodnicząca Gminnej Rady Seniorów                     p. Józefa Pokrywka
6. Pracownik Urzędu                                                          p. Kamila Wieczorek
7. Pan Krzysztof Fiks
8. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu Gminy Nowe Miasto nad Pilicą wg 
załączonej listy obecności /załącznik nr 2/ do niniejszego protokołu.

PKT 3
 Przewodniczący Rady p. Tomasz Pietrucha odczytał proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie obrad sesji.
2. Stwierdzenie prawomocności obrad sesji.
3. Przedstawienie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
5. Wystąpienie zaproszonych gości.
6. Wystąpienie Przewodniczących Stałych Komisji.
7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą 
 za okres międzysesyjny.
8. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej.
9. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie:
a) zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok.
b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2019 - 
2032.    
c) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grójeckiemu.
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d) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grójeckiemu.
e) zmiany uchwały nr XIV/95/2019 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 31 
października 2019 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części miasta Nowe Miasto nad Pilicą dla części działek nr 
ewid. 2189 i 2199, obręb Nowe Miasto.
f) zmiany uchwały nr XIV/96/2019 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 31 
października 2019 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Nowe Miasto nad Pilicą dla działki nr ewid. 1061/3, 
obręb Łęgonice.
g) zmiany uchwały nr XIV/97/2019 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 31 
października 2019 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Nowe Miasto nad Pilicą dla działek nr ewid. 607 i 
608, obręb Żdżarki.
h) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy Nowe Miasto nad Pilicą dla działki obrębu Dąbrowa – obszar złoża 
Dąbrowa 7.
i) ustalenia stawek w podatku od nieruchomości na 2020 rok.
j) obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2020 rok.
k) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2020 rok.
l) zwolnień w podatku od nieruchomości.
ł) opłaty od posiadania psów.
m) ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych. 
n) przejęcia od Powiatu Grójeckiego odpłatnego wykonania zadania publicznego w postaci 
zarządcy ulic powiatowych na terenie miasta Nowe Miasto nad Pilicą w roku 2020.
o) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 
gminie Nowe Miasto nad Pilicą na 2020 rok. 
p) przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w gminie Nowe Miasto nad 
Pilicą na 2020 rok.
r) ustalenia Regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w placówkach 
oświatowych prowadzonych przez Gminę Nowe Miasto nad Pilicą.
s) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie 
gminy Nowe Miasto nad Pilicą oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty.
t) wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi wraz 
z warunkami i trybem jej składania za pomocą środków komunikacji elektronicznej.
u) terminu, częstotliwości i trybu uiszczenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi.
w) rozpatrzenia petycji Konrada Cezarego Łakomego o wdrożenie Polityki Zarządzania 
Konfliktem Interesów.
10. Interpelacje i zapytania.
11. Wolne wnioski i oświadczenia radnych.
12. Zamknięcie obrad sesji.
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Radny Dariusz Dziurowicz zaproponował, aby ze względu na czas jaki pochłonąłby na 
odczytanie wszystkich uchwał wraz z uzasadnieniami prosił o odczytanie tylko tych wątków 
uchwał, które by miały wpływ na głosowanie. 
Przewodniczący Rady odpowiedział, że przed odczytaniem projektów będzie pytał o zgodę 
radnych. Z projektami uchwał radni zapoznali się na posiedzeniu Komisji. 

Przewodniczący Rady przypomniał, że przebieg obrad Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad
Pilicą jest utrwalony i transmitowany za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk, co 
jest realizacją obowiązku wynikającego z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie gminnym. 
Transmisja obrad jest dostępna na stronie internetowej urzędu natomiast nagrania z sesji 
zamieszczone będą na stronie internetowej www.nowemiasto.pl

Przewodniczący Rady prosił o przesunięcie pkt. 7 do powrotu p. Burmistrza, który 
uczestniczy w Konwencie Wójtów, Burmistrzów i Prezydenta Ziemi Radomskiej w Pionkach.

PKT 4
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha poinformował, że protokół 
z ostatniej sesji Rady Miejskiej wyłożony był do wglądu w Biurze Rady i zapytał, czy są
uwagi  lub  pytania  do  protokołu  z  ostatniej  sesji  Rady.  Uwag  i  pytań  nie  zgłoszono,
przystąpiono do głosowania nad przyjęciem protokołu. W głosowaniu za –12 radnych na stan
obecnych na sali 12 radnych, przeciw –0, wstrzymało się –0. Protokół z ostatniej sesji Rady
został przyjęty. Głosowanie imienne stanowi /załącznik nr 3/ do niniejszego protokołu.

Na salę obrad o godz. 13.10 przybyła radna Barbara Gąsiorowska.

PKT 5
Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  na  dzisiejszą  sesję  zaproszony  i  nie  dotarł
przedstawiciel  policji.  Następnie  poinformował,  że  Mazowiecki  Oddział  Doradztwa
Rolniczego  zwrócił  się  z  prośbą  o  możliwość  wystąpienia  na  sesji  doradcy  p.  Tadeusza
Podkowińskiego,  w  dniu  dzisiejszym  doradca  nie  mógł  uczestniczyć  w  obradach.
Przewodniczący Rady poinformował,  że  p.  Podkowiński  przyjmuje  interesantów i  udziela
porad w naszym Urzędzie. 

PKT 6
Na salę obrad o godz. 13.25 przybył radny Sylwester Solarek.

 Przewodniczący  Komisji  Gospodarczo  –  Budżetowej  p.  Dariusz  Dziurowicz
poinformował, że w okresie międzysesyjnym komisja odbyła wspólne posiedzenie w dniu 5
grudnia br. 
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji wg załączonej listy obecności do niniejszego
protokołu oraz:
1. Sekretarz Miasta i Gminy – p. Edyta Staniszewska
2. Skarbnik Miasta i Gminy – p. Ewa Bator
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3. Pani Alicja Woźniak przedstawiciel pracowni urbanistyczno-architektonicznej MONDRA
desing
4. Pracownicy Urzędu w osobach: p. Paulina Bis, p. Dariusz Melon, p. Teodozja Grudzień, p.
Andrzej Przyborek, p. Kamila Wieczorek, p. Dorota Gala, p. Agnieszka Łuczak, 
p. Tomasz Bogacki.

Posiedzeniu przewodniczył - p. Dariusz Dziurowicz przewodniczący Komisji Gospodarczo –
Budżetowej.
Przyjęto następujący porządek posiedzenia:
1.  Zapoznanie  się  z  projektem  uchwały  budżetowej  na  2020  rok  wraz
z  niezbędnymi  informacjami  oraz  uzasadnieniem  oraz  projektem  wieloletniej  prognozy
finansowej  na  2020-2032  wraz  z  objaśnieniami  przyjętych  wartości  oraz  formułowanie
wniosków dotyczących zmian projektu budżetu.
2.  Wysłuchanie  opinii  Przewodniczących  Stałych  Komisji  Rady  Miejskiej
o  przedłożonym  projekcie  Uchwały  Budżetowej  na  2020  rok  oraz  projekcie  uchwały
Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-2032.
3. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesje Rady.
4. Sprawy bieżące kierowane do komisji.

W Pkt.1  Skarbnik  Miasta  i  Gminy  p.  Ewa  Bator  omówiła  projekt  budżetu  na  2020  rok:
planowane dochody Gminy na 2020 rok, plan wydatków budżetowych gminy na 2020 rok,
plan  wydatków  majątkowych,  plan  wydatków  na  przedsięwzięcia  realizowane  w  ramach
funduszu  sołeckiego,  dotacje  udzielane  z  budżetu  gminy  podmiotom  należącym  i
nienależącym do sektora finansów publicznych, plan przychodów i kosztów Samorządowego
Zakładu  Budżetowego,  dochody  z  tytułu  wydawania  zezwoleń  na  sprzedaż  napojów
alkoholowych  oraz  wydatki  na  realizację  zadań  okreslonych  w  Gminnym  Programie
Profilaktyki  
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz w Gminnym Programie Przeciwdziałania
Narkomanii, plan dochodów i wydatków związanych z gromadzeniem środków z opłat i kar
za korzystanie ze środowiska,  plan dochodów z tytułu opłat za gospodarowanie odpadami
komunalnymi oraz wydatków na pokrycie kosztów funkcjonowania systemu gospodarowania
odpadami komunalnymi. 
Projekt  uchwały  budżetowej  na  2020  rok  został  przedstawiony  zgodnie  z  ustawowym
terminem do 15 listopada br. poprzedzającym rok budżetowy, został przedłożony Regionalnej
Izbie Obrachunkowej w Płocku celem zaopiniowania oraz Radzie Miejskiej. Projekt budżetu
został przedłożony Radzie na podstawie Zarządzenia Burmistrza. Projekt składa się z projektu
uchwały  budżetowej,  załączników do  tej  uchwały  oraz  z  projektu  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej i  załączników do projektu.   Projekt  uchwały budżetowej  zawiera  podstawowe
wielkości  planowanych  dochodów budżetu  i  planowanych  wydatków.  Ustala  się  dochody
budżetu na 2020 rok w kwocie 33 867 800, 00zł. z czego bieżące w kwocie 33 742 800zł.
majątkowe 125 000, 00zł. Wydatki budżetu gminy na 2020 rok w łącznej kwocie 33 087 800,
00zł. z czego bieżące w kwocie 32 406 884, 80zł. i majątkowe w kwocie 680 915, 20zł. W
związku  z  tymi  wielkościami  ustala  się  nadwyżkę  budżetu  w  wysokości  780 000zł.
z przeznaczeniem na  spłatę  rat  pożyczek  w kwocie  240 000,  00zł,  spłatę  rat  kredytów w
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kwocie 540 000,00 zł.  Ustala się rozchody budżetu w kwocie 780 000, 00zł. z następujących
tytułów: pożyczek w kwocie 240 000,  00zł.  kredytów w kwocie 540 000,00zł.   Ustala się
rezerwę ogólną w wysokości 40 000, 00zł. Ustala się rezerwy celowe w wysokości 95 000,
00zł.  
Następnie  pani  Skarbnik  omówiła  projekt  uchwały  w  sprawie  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej na lata 2020-2032. Wieloletnia prognoza finansowa obejmuje lata 2020-2032 co
wynika  z  prognozy  kwoty  długu  na  okres  zaciągniętych  i  planowanych  do  zaciągnięcia
zobowiązań.  Wieloletnia  prognoza  finansowa ma  na  celu  przeprowadzenie  oceny sytuacji
finansowej  Gminy  Nowe  Miasto  przez  organy  jednostki  samorządu  terytorialnego,  jej
mieszkańców, instytucje finansowe oraz organy nadzoru.
Radny  Sebastian  Stolarek  spytał  w  kwestii  wysokości  przyznanej  subwencji  na  zadania
oświatowe.
Pani Skarbnik odpowiedziała, że na dzień dzisiejszy nie ma informacji jak ten problem będzie
rozwiązany  samorządy  zgłaszają  się  z  petycjami,  pismami  do  Ministerstwa  Finansów,
Ministerstwa Edukacji Narodowej w kwestii zmiany sposobu naliczania subwencji na zadania
oświatowe.  Samorządy nie  są  w stanie  udźwignąć skutków podwyżek dla  nauczycieli  nie
tylko w roku przyszłym, ale kolejnych.
Przewodniczący Komisji spytał o składowe kwoty na fundusz odpadami komunalnymi.
Pani Skarbnik odpowiedziała,  że została przeprowadzona symulacja zwiększenia stawki za
wywóz  odpadów  komunalnych  i  aby  pokryć  koszty  wywozu  i  koszty  administracyjne
należałoby podnieść stawkę.
Następnie p. Skarbnik omówiła projekty uchwał w sprawie:
- zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok,
- udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grójeckiemu.
- udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grójeckiemu.

Projekty  dotyczą  udzielenia  pomocy  finansowej  z  przeznaczeniem  na  dofinansowanie
przebudowy  drogi  powiatowej  Żdżary-  Domaniewice  oraz  przebudowy  odcinka  drogi
powiatowej Domaniewice – Bieliny- Łęgonice.
Głos zabrała  przedstawicielka  pracowni urbanistyczno - architektonicznej MONDRA design
p.  Alicja  Woźniak poinformowała  o  wprowadzeniu  zmian  do  uchwał  początkowych  dot.
planów  miejscowych  zgodnie  z  wytycznymi  wojewody  wykreślamy  Art.  27  ustawy
o planowaniu  i zagospodarowaniu  przestrzennym  który  stanowi,  że  zmiana  planu
miejscowego następuje w takim trybie, w jakim jest on uchwalany.
Kolejno p. Paulina Bis przedstawiła projekty uchwał w sprawie:
- zmiany uchwały nr XIV/95/2019 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 31
października  2019  r.  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu
zagospodarowania przestrzennego części miasta Nowe Miasto nad Pilicą dla części działek nr
ewid. 2189 i 2199, obręb Nowe Miasto.
- zmiany uchwały nr XIV/96/2019 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 31
października  2019  r.  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu
zagospodarowania przestrzennego gminy Nowe Miasto nad Pilicą dla działki nr ewid. 1061/3,
obręb Łęgonice.
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- zmiany uchwały nr XIV/97/2019 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 31
października  2019  r.  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu
zagospodarowania przestrzennego gminy Nowe Miasto nad Pilicą dla działek nr ewid. 607 i
608, obręb Żdżarki.
-  projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu
zagospodarowania przestrzennego gminy Nowe Miasto nad Pilicą dla działki obrębu Dąbrowa
– obszar złoża Dąbrowa 7 omówiła p. Alicja Woźniak.  Obszar objęty planem miejscowym
obejmuje działki ewidencyjne, na których znajduje się udokumentowane złoże kopalin oraz
odcinek  drogi  gminnej  wraz  z  poszerzeniem  jej  pasa  drogowego.  Zmiana  dotyczy
umożliwienie działalności górniczej na udokumentowanym złożu ,,Dąbrowa 7”. 
Radny Mirosław Bors odniósł się do wydatków ponoszonych na oświatę. Brakująca kwota
wynosi  ok.  1 800 000,00zł.  W związku  z  ograniczonymi  możliwościami  finansowymi  nie
wykonamy zaplanowanych zadań inwestycyjnych. Gmina nie posiada własnych dochodów w
takiej wysokości, aby sfinansować brakującą część środków na oświatę. Radny zaproponował
wystosowanie pisma do Ministerstwa Edukacji Narodowej o dodatkowe środki. 
Radni podjęli dyskusję na temat wynagrodzenia dla nauczycieli. 
Przewodniczący  Komisji  ogłosił  przerwę  w  obradach  posiedzenia  komisji  celem
wypracowania opinii projektu budżetu na 2020 rok.
W Pkt.2 Przewodniczący Komisji Gospodarczo - Budżetowej p. Dariusz Dziurowicz opiniuje
pozytywnie  projekt  budżetu  na  2020  rok  jednocześnie  zgłasza  wniosek  o  wystąpienie
Burmistrza  do  Prezesa  Rady  Ministrów  o  zrównoważenie  subwencji  na  cele  oświatowe
zgodnie z założeniami na lata poprzednie. 
Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  p.  Konrad  Grzegorek  pozytywnie  opiniuje  projekt
budżetu  na  2020  rok  przedstawiony  przez  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Nowe Miasto  nad
Pilicą. Jednocześnie zwraca uwagę na konieczność urealnienia subwencji oświatowej na 2020
rok, ponieważ ograniczą one możliwości inwestycyjne samorządu Gminy Nowe Miasto nad
Pilicą. 
Przewodnicząca Komisji Oświatowo – Społecznej p. Iwona Lepa wyraża pozytywnie opinię o
przedłożonym  projekcie  budżetu  na  2020  rok.  Zwraca  uwagę  na  niedoszacowanie  kwot
przyznanych na podwyżki dla nauczycieli wynikających z subwencji oświatowej. W związku
z powyższym zgłoszą wniosek do Burmistrza o wystąpienie do Prezesa Rady Ministrów o
urealnienie subwencji oświatowej zgodnie z zapowiedzianymi podwyżkami dla nauczycieli. 
Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji p. Tadeusz Jędryka pozytywnie opiniuje
projekt budżetu na 2020 rok. Komisja zwraca się z prośbą do p. Burmistrza, aby wystąpił z
wnioskiem do Prezesa Rady Ministrów o zwrot subwencji, które powstały na skutek wzrostu
płac nauczycieli. 
W  Pkt.3  Pracownik  Urzędu  p.  Tomasz  Bogacki  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie
wyrażenia  zgody  na  wydzierżawienie  na okres  powyżej  3  lat  w  trybie  bezprzetargowym
nieruchomości położonej w Nowe Miasto nad Pilicą przy ul. Ogrodowej. 
Komisja wniosła poprawki do projektu uchwały. Po wprowadzeniu zmian projekt ponownie
będzie poddawany dyskusji.
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Kierownik  Referatu  Finansowego  p.  Teodozja  Grudzień  przedstawiła  zestawienie  stawek
podatkowych  od  nieruchomości  uchwalonych  na  2019  rok  i  propozycje  na  2020  rok.
Przedstawiła projekty uchwał w sprawie:
- ustalenia stawek w podatku od nieruchomości na 2020 rok. 
- obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2020 rok.
Radny  Mirosław  Bors  zaprotestował  przeciw  podwyżkom  stawek  dla  rolników.  Na  jego
wniosek przystąpiono do głosowania za-5 radnych przy obecnych na sali  15, przeciw – 8,
wstrzymało się – 2. 
Kolejno omówiła projekt uchwały w sprawie:
- określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2020 rok.
- zwolnień w podatku od nieruchomości.
- opłaty od posiadania psów.
Pracownik Urzędu p. Andrzej Przyborek przedstawił projekty uchwał w sprawie:
- ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych.
-  przejęcia od Powiatu Grójeckiego odpłatnego wykonania zadania publicznego w postaci
zarządcy ulic powiatowych na terenie miasta Nowe Miasto nad Pilicą w roku 2020.

Pracownik Urzędu p. Dorota Gala przedstawiła projekty uchwał w sprawie:
- przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w
gminie Nowe Miasto nad Pilicą na 2020 rok.
- przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w gminie Nowe Miasto nad
Pilicą na 2020 rok.
Pracownik Urzędu p. Agnieszka Łuczak przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia
Regulaminu  wynagradzania  nauczycieli  zatrudnionych  w  placówkach  oświatowych
prowadzonych  przez  Gminę  Nowe  Miasto  nad  Pilicą.  Regulamin  był  uzgadniany  ze
związkami zawodowymi, które zrzeszają nauczycieli z naszych szkół.  
Członkowie Komisji zgłaszali zapytania dotyczące wysokości stawek dodatków za wysługę
lat, motywacyjny, funkcyjny, dodatek wiejski, wynagrodzenie za godziny ponadwymiarowe,
nagrody. 
Przewodniczący Rady zaproponował zgłaszanie ewentualnych propozycji do projektu arkuszy
organizacyjnych  w  przyszłym  roku,  gdy  dyrektorzy  szkół  będą  przedkładali  arkusze
organizacyjne.  Przewodniczący  spytał  jakie  będą  konsekwencje,  jeśli  nie  podejmiemy  tej
uchwały. 
Pani  Łuczak  odpowiedziała,  że  jeśli  nie  zostanie  podjęty  nowy  regulamin  nadal  będzie
obowiązywał  przyjęty  w  2009  roku.  Możemy  wprowadzić  regulamin  w  każdym  innym
momencie  roku  budżetowym.  Nie  unikniemy  jednak  sytuacji  zaktualizowania  tego
regulaminu. 

Pracownik Urzędu p. Kamila Wieczorek przedstawiła projekt uchwały w sprawie: 
-  wyboru  metody  ustalenia  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  na  terenie
gminy Nowe Miasto nad Pilicą oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty. 
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Przewodniczący Rady prosił o informacje przed ogłoszeniem przetargu do kiedy radni muszą
wyrazić stanowisko. Prosił przedstawiciela Klubu ,,Niezależni” o przygotowanie propozycji
co przyspieszy nam pracę. 
Następnie p. Wieczorek przedstawiła projekty uchwał w sprawie:
-  wzoru  deklaracji  o  wysokości  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  wraz
z warunkami i trybem jej składania za pomocą środków komunikacji elektronicznej.
-  terminu,  częstotliwości  i  trybu  uiszczenia  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami
komunalnymi.

Przewodniczący  Rady  przekazał  do  zaopiniowania  stanowisko  Konwentu  wójtów,
burmistrzów,  prezydentów  dotyczących  zmianie  uregulowania  w  prawie  dotyczących
wynagrodzeń pracowników samorządowych obniżenia wysokości opłat środowiskowych za
składowanie odpadów. 
Przewodniczący poinformował o wprowadzeniu na najbliższą sesję Rady projekt uchwały w
sprawie rozpatrzenia petycji Konrada Cezarego Łakomego o wdrożenie Polityki Zarządzania
Konfliktem  Interesów.  Na  posiedzeniu  w  dniu  dzisiejszym  Komisja  Skarg,  Wniosków  i
Petycji dokonała analizy przedmiotowej petycji i wnioskowała o jej nieuwzględnienie. 

W Pkt 4 Na posiedzeniu Komisji przekazano następujące wnioski:
1. Radna  Karolina  Kącka  wnioskowała  o  postawienie  znaku  drogowego  ,,ustąp

pierwszeństwa przejazdu” na skrzyżowaniu dróg gminnych Strzałki – Nowe Strzałki.  
2. Radny  Sylwester  Solarek  zgłosił  awarię  oświetlenia  ulicznego  w  miejscowości

Borowina słup 21, 22.
3. Radna  Monika  Olborska  ponowiła  prośbę  o  postawienie  tablic  informacyjnych  o

dojeździe do posesji w miejscowości Żdżary- Wierzchy. 
Na tym posiedzenie zakończono. Szczegółowa treść posiedzenia komisji jest zarejestrowana
na nośniku cyfrowym do dyspozycji w Biurze Rady. 

PKT 8
Przewodniczący Rady przedstawił pisma, które wpłynęły do Biura Rady:
- z dn. 25.10.2019 r. od Polskiego Związku Działkowców ,,Tulipan”, projekt budżetu na 2020
rok,  list  Wojewody  Mazowieckiego  z  podziękowaniami  za  współpracę,  pismo  Urzędu
Komunikacji  Elektronicznej w sprawie wyjaśnienia niezamieszkałych miejscowości,  pismo
dot.  udziału  doradcy  Mazowieckiego  Ośrodka  Doradztwa  Rolniczego  na  sesji,  pisma
skierowane do p. Janusza Karbowiaka Przewodniczącego Rady Powiatu Grójeckiego i do p.
Krzysztofa  Karbowiaka  Starosty  Powiatu  Grójeckiego,  pisma  w  sprawie  procedowania
miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego,  pismo  Starosty  p.  Krzysztofa
Ambroziaka  w  sprawie  realizacji  wspólnych  inwestycji,  pismo  od  Międzywojewódzkiego
Cechu  Kominiarzy,  zaproszenie  na  II  Mazowieckie  Forum  Samopomocy  Osób  z
Doświadczeniem Kryzysu Psychicznego, z dn. 28 października 2019 roku Zawiadomienie o
wszczęciu śledztwa z  Prokuratury Rejonowej w Grójcu. Przewodniczący Rady zaprosił do
udziału w pracach komisji.   

PKT 9a
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Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym projekt uchwały w
sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok.
Zgodnie  z  wnioskiem  przewodniczącego  Komisji  Gospodarczo  –  Budżetowej  wszystkie
uchwały  były  szczegółowo omawiane  na  wspólnym posiedzeniu  komisji.  Przewodniczący
Rady spytał, czy są uwagi formalne do projektu uchwały. Nie zgłoszono.
Przystąpiono  do  głosowania.  W głosowaniu  14  za  na  stan  obecnych  na  sali  14  radnych,
przeciw – 0,  wstrzymało się – 0.  Uchwalono uchwałę Nr XV/102/2019 w przedmiotowej
sprawie. Uchwała wraz z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik nr 3/ do niniejszego
protokołu.

PKT 9b
Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym projekt uchwały w
sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata
2019 - 2032.    
Przewodniczący Rady poinformował, że w związku z tym, że wystąpiła zmiana w stosunku do
projektu  uchwały  który  radni  otrzymali  na  posiedzeniu  komisji,  poprosił  p.  Skarbnik  o
omówienie w/w projektu uchwały. 
Skarbnik  Miasta  i  Gminy  p.  Ewa  Bator  poinformowała,  że  zmiana  wprowadzona  do  tej
uchwały  polega  na  dodaniu  załącznika  Wykaz  Przedsięwzięć  do  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej  i  wynika  to  z  tego,  że  wprowadzone  są  dwa  nowe  przedsięwzięcia,  których
realizacja  będzie  w  roku  2020.  Pierwsze  zadanie  to  jest  zadanie  bieżące  o  nazwie  –
Przeprowadzenie  postepowania  przetargowego  na  zagospodarowanie  i  odbiór  odpadów
komunalnych,  łączne  nakłady  finansowe  w  2020  roku  będą  wynosić  10 000zł.  Drugim
przedsięwzięciem  jest  dotacja  celowa  –  pomoc  finansowa  dla  Powiatu  Grójeckiego  –
Przebudowa  drogi  powiatowej  Domaniewice-Bieliny-Łęgonice  o  wartości  116 653,00zł.
Realizacja zadania w 2020 roku. Podpisanie umowy w tym roku, dlatego koniecznym było
wprowadzenie  zarówno  w  jednym  jak  w  drugim  przypadku  wprowadzenie  tych
przedsięwzięć. 
Radna  Barbara  Gąsiorowska  spytała  jakie  jest  zadłużenie  gminy.  Pani  Skarbnik
odpowiedziała,  jeżeli  chodzi  o  wysokość  zadłużenia  jest  wprowadzone  przy  zmianie
Wieloletniej Prognozy Finansowej w załączniku nr 1 w kolumnie 6 na stronie 5 w/w projektu
uchwały. 
Przystąpiono  do  głosowania.  W głosowaniu  14  za  na  stan  obecnych  na  sali  14  radnych,
przeciw – 0,  wstrzymało się – 0.  Uchwalono uchwałę Nr XV/103/2019 w przedmiotowej
sprawie. Uchwała wraz z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik nr 4/ do niniejszego
protokołu.

PKT 9c
Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym projekt uchwały w
sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grójeckiemu.
Przewodniczący Rady spytał, czy są pytania lub uwagi do projektu uchwały. Nie zgłoszono.
Przystąpiono  do  głosowania.  W głosowaniu  14  za  na  stan  obecnych  na  sali  14  radnych,
przeciw – 0,  wstrzymało się – 0.  Uchwalono uchwałę Nr XV/104/2019 w przedmiotowej
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sprawie. Uchwała wraz z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik nr 5/ do niniejszego
protokołu.

PKT 9d
Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym projekt uchwały w
sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grójeckiemu.
Przewodniczący Rady spytał, czy są pytania lub uwagi do projektu uchwały. Nie zgłoszono.
Przystąpiono  do  głosowania.  W głosowaniu  14  za  na  stan  obecnych  na  sali  14  radnych,
przeciw – 0,  wstrzymało się – 0.  Uchwalono uchwałę Nr XV/105/2019 w przedmiotowej
sprawie. Uchwała wraz z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik nr 6/ do niniejszego
protokołu.

PKT 9e
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – p. Elżbieta Zaraś odczytała zebranym projekt uchwały
w sprawie  zmiany uchwały nr XIV/95/2019 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą
z dnia 31 października 2019 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego części miasta Nowe Miasto nad Pilicą dla części działek nr
ewid. 2189 i 2199, obręb Nowe Miasto.
Wiceprzewodnicząca  Rady  spytała,  czy  są  pytania  lub  uwagi  do  projektu  uchwały.  Nie
zgłoszono. Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu 14 za na stan obecnych na sali  14
radnych,  przeciw  –  0,  wstrzymało  się  –  0.  Uchwalono  uchwałę  Nr  XV/106/2019  w
przedmiotowej sprawie. Uchwała wraz z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik nr 7/ do
niniejszego protokołu.

PKT 9f
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – p. Elżbieta Zaraś odczytała zebranym projekt uchwały
w sprawie  zmiany uchwały nr XIV/96/2019 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą
z dnia 31 października 2019 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego gminy Nowe Miasto nad Pilicą dla działki nr ewid. 1061/3,
obręb Łęgonice.
Wiceprzewodnicząca  Rady  spytała,  czy  są  pytania  lub  uwagi  do  projektu  uchwały.  Nie
zgłoszono. Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu 14 za na stan obecnych na sali  14
radnych,  przeciw  –  0,  wstrzymało  się  –  0.  Uchwalono  uchwałę  Nr  XV/107/2019  w
przedmiotowej sprawie. Uchwała wraz z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik nr 8/ do
niniejszego protokołu.

PKT 9g
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – p. Elżbieta Zaraś odczytała zebranym projekt uchwały
w sprawie  zmiany uchwały nr XIV/97/2019 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą
z dnia 31 października 2019 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego gminy Nowe Miasto nad Pilicą dla działek nr ewid. 607 i
608, obręb Żdżarki.
Wiceprzewodnicząca  Rady  spytała,  czy  są  pytania  lub  uwagi  do  projektu  uchwały.  Nie
zgłoszono. Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu 14 za na stan obecnych na sali  14
radnych,  przeciw  –  0,  wstrzymało  się  –  0.  Uchwalono  uchwałę  Nr  XV/108/2019  w
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przedmiotowej sprawie. Uchwała wraz z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik nr 9/ do
niniejszego protokołu.

PKT 9h
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – p. Elżbieta Zaraś odczytała zebranym projekt uchwały
w  sprawie przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego gminy Nowe Miasto nad Pilicą dla działki obrębu Dąbrowa – obszar złoża
Dąbrowa 7.
Wiceprzewodnicząca Rady spytała, czy są pytania lub uwagi do projektu uchwały.
Radna  Barbara  Gąsiorowska  spytała  jakie  było kryterium doboru  osób właścicieli  działek
prywatnych którym zmienia się plan zagospodarowania przestrzennego. 
Wiceprzewodnicząca Rady odpowiedziała, że wpłynęło ponad 600 wniosków o zmianę planu
zagospodarowania  przestrzennego  trudno  jest  zmienić  wszystkie  procedura  będzie  jeszcze
trwała. Na posiedzeniach komisji pracownik merytoryczny wyjaśniał, które działki przystąpią
do  zmiany  planu.  Nie  jest  to  miejsce  na  dyskusję,  ponieważ  proszony  byłby  ponownie
pracownik merytoryczny który by wyjaśniał. 
Radna Gąsiorowska powiedziała,  że  nie  było udzielonych informacji.  Prosiła  o  udzielenie
kryterium doboru. 
Przewodniczący Rady wyjaśnił,  że  od 2015 roku trwa procedura  zmiany studium i  planu
zagospodarowania  przestrzennego.  W  poprzednich  dwóch  kadencjach  dokonywano  zmian
cząstkowych w takim wzorze, którym radna podniosła, ktoś jednostkowo chciał sobie zmienić
plan. I w jakiś nieokreślony sposób ta zmiana następowała. Na posiedzeniach komisji były
wyjaśnienia w obecności przedstawicieli  biura planistycznego.  Nie ma żadnych kryteriów,
które określają kolejność lub część gminy. Jest jedno podstawowe ułatwić życie ludziom a
inwestycje  potencjalnym  inwestorom.  Jeżeli  odpowiedź  jest  nie  wystarczająca  prosił  o
zwrócenie się na piśmie. 
Przystąpiono  do  głosowania.  W głosowaniu  14  za  na  stan  obecnych  na  sali  14  radnych,
przeciw – 0,  wstrzymało się – 0.  Uchwalono uchwałę Nr XV/109/2019 w przedmiotowej
sprawie. Uchwała wraz z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik nr 10/ do niniejszego
protokołu.

Przewodniczący Rady ogłosił  15 minutową przerwę w obradach.  Po przerwie wznowiono
obrady. 

Przewodniczący Rady przypomniał klauzulę informacyjna RODO.

PKT 9i
Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym projekt uchwały w
sprawie ustalenia stawek w podatku od nieruchomości na 2020 rok.
Przewodniczący Rady spytał, czy są pytania lub uwagi do projektu uchwały. 
Głos  zabrała  radna  Barbara  Gąsiorowska,  która  stwierdziła,  że  proponowane  stawki
podatkowe od nieruchomości wzrosły. Przytoczyła zestawienie stawek podatkowych. 
Przewodniczący  Rady  prosił  o  wniesienie  uwag  formalnych  do  projektu  uchwały.  Swoje
zdanie radna może wyrazić w formie stanowiska i głosowania. 
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Radna dodała, że podatki powinny wzrosnąć o wskaźnik inflacji jaki ogłosił Główny Urząd
Statystyczny.  W uzasadnieniu do projektu wynika,  że potrzeba podniesienia stawek jest  z
rosnących  kosztów  funkcjonowania  samorządu  i  obowiązków  nałożonych  ustawowo  w
zakresie oświaty, których nie pokrywa subwencja oświatowa. Pan Burmistrz powinien zgłosić
problem panu  premierowi,  że  ta  subwencja  powinna  być  wyższa,  dlatego  jest  przeciwna
wzroście podatku. 
Przewodniczący Rady przypomniał, że na wspólnym posiedzeniu każdy z przewodniczących
wyraził stanowisko dotyczące projektu budżetu w kwestii związanej z brakiem środków na
oświatę. To co radna powiedziała zostało zawarte w każdym stanowisku komisji, że komisje
zobowiązują pana Burmistrza do wystąpienia o dofinansowanie oświaty dla gminy. Radna
opuściła wspólne posiedzenie komisji i nie mogła o tym wiedzieć.  
Radny Sebastian Stolarek jako przewodniczący Klubu ,, Niezależni” wyraził opinię w sprawie
projektu uchwały. Radny przypomniał, że stawki podatku wzrastały o inflację czasami więcej
a nawet je nie podnosiliśmy w zawiązku z tym propozycja klubu ,,Niezależni” że nie chcemy
działać na niekorzyść szkodę gminy natomiast podwyżki podatków powinny być rozłożone po
równo. Jeżeli mamy możliwość i dyskutujemy na ten temat to górna granica powinna być
10% w skali roku. Zaproponował wrócić do rozmowy i podwyższyć stawki po równo o 10%.  
Przewodniczący Rady poinformował, że na wspólnym posiedzeniu komisji projekty uchwał
przedstawiane  były  przez  pracowników  merytorycznych.  Na  posiedzeniu  tylko  radny
Mirosław Bors zaprotestował przeciwko podwyżkom stawek podatkowym.  
Pan Krzysztof Fiks prosił o zabranie głosu przed głosowaniem nad w/w projektem uchwały.
Następnie powiedział, że p. Burmistrz nie płaci podatków oraz że mieszkańcy nie będą płacić
podatki na wynagrodzenie Burmistrza. Pan Przewodniczący Rady powiedział, że p. Burmistrz
odniesie się do wypowiedzi p. Fiksa. 
Radna Iwona Lepa powiedziała, że nikt nie chciałby podnosić podatków, ponieważ też jest
podatnikiem. A stwierdzenie p. Fiksa, że mieszkańcy pracują na nasze wynagrodzenia pan też
jest samorządowcem i my też pracujemy na pana wynagrodzenie. I prosiła, aby tak nie mówić,
bo  wszyscy  pracujemy  na  czyjeś  wynagrodzenia,  podatki  na  funkcjonowanie  różnych
instytucji. Projekt omawiany był na wspólnym posiedzeniu komisji i nikt oprócz radnego p.
Borsa nie zabrał głosu.     
Głos zabrała radna Barbara Gąsiorowska, która prosiła, aby p. Przewodniczący Rady nikogo
nie  obrażał  zarówno  radną  jak  i  p.  Fiksa  lub  kogoś  innego.  Przewodniczący  Rady
odpowiedział, że nie obraża nikogo tylko organizuje prace Rady. Dyskusja na sesji powinna
być  otwarta  to  nie  są  czasy  stalinizmu,  gdzie  ktoś  przynosi  uchwały  i  powinniśmy  tak
głosować. Radna stwierdziła, że po komisji przeanalizowała projekty uchwał i nasunęły się
pewne  wnioski.  Radna  wnioskowała,  aby  stawki  były  zwiększone  o  10%.  Prosiła  o
przegłosowanie wniosku.  
Przewodniczący Rady spytał, czy są wnioski do projektu uchwały. Czy jest to wniosek radnej
Gąsiorowskiej czy Klubu ,,Niezależni”. Odpowiedź radnej Gąsiorowskiej to wniosek. 
Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu 9 za na stan obecnych na sali 14 radnych, przeciw
– 5, wstrzymało się – 0. Uchwalono uchwałę Nr XV/110/2019 w przedmiotowej sprawie.
Uchwała wraz z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik nr 11/ do niniejszego protokołu.

PKT 9j
Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym projekt uchwały w
sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2020 rok.
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Przewodniczący  Rady  odczytał  opinię  Mazowieckiej  Izby  Rolniczej.  Opinia  pozytywna.
Następnie spytał, czy są pytania do projektu uchwały. 
Radny Mariusz Fandrych wnioskował o obniżenie stawki podatku rolnego do kwoty 50 zł. 
Radna Gąsiorowska wnioskowała o zmniejszenie kwoty do 125 zł. 
Przewodniczący Rady przedstawił  przykładowe stawki  podatku na terenie  poszczególnych
sołectwach. 
Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu 9 za na stan obecnych na sali 14 radnych, przeciw
– 5, wstrzymało się – 0. Uchwalono uchwałę Nr XV/111/2019 w przedmiotowej sprawie.
Uchwała wraz z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik nr 12/ do niniejszego protokołu.

PKT 9k
Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym projekt uchwały w
sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2020 rok.
Przewodniczący Rady spytał, czy są pytania lub uwagi do projektu uchwały. Nie zgłoszono.
Przystąpiono  do  głosowania.  W głosowaniu  10  za  na  stan  obecnych  na  sali  14  radnych,
przeciw – 2,  wstrzymało się – 2.  Uchwalono uchwałę Nr XV/112/2019 w przedmiotowej
sprawie. Uchwała wraz z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik nr 13/ do niniejszego
protokołu.

PKT 9l
Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym projekt uchwały w
sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości.
Przewodniczący Rady spytał, czy są pytania lub uwagi do projektu uchwały. Nie zgłoszono.
Przystąpiono  do  głosowania.  W głosowaniu  14  za  na  stan  obecnych  na  sali  14  radnych,
przeciw – 0,  wstrzymało się – 0.  Uchwalono uchwałę Nr XV/113/2019 w przedmiotowej
sprawie. Uchwała wraz z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik nr 14/ do niniejszego
protokołu.
 

PKT 9ł
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – p. Elżbieta Zaraś odczytała zebranym projekt uchwały
w sprawie opłaty od posiadania psów.
Wiceprzewodnicząca  Rady  spytała,  czy  są  pytania  lub  uwagi  do  projektu  uchwały.  Nie
zgłoszono. Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu 13 za na stan obecnych na sali  14
radnych,  przeciw  –  0,  wstrzymało  się  –  1.  Uchwalono  uchwałę  Nr  XV/114/2019  w
przedmiotowej sprawie. Uchwała wraz z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik nr 15/
do niniejszego protokołu.
 

PKT 9m
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – p. Elżbieta Zaraś odczytała zebranym projekt uchwały
w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych.
Wiceprzewodnicząca  Rady  spytała,  czy  są  pytania  lub  uwagi  do  projektu  uchwały.  Nie
zgłoszono. Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu 14 za na stan obecnych na sali  14
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radnych,  przeciw  –  0,  wstrzymało  się  –  0.  Uchwalono  uchwałę  Nr  XV/115/2019  w
przedmiotowej sprawie. Uchwała wraz z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik nr 16/
do niniejszego protokołu.

PKT 9n
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – p. Elżbieta Zaraś odczytała zebranym projekt uchwały
w sprawie  przejęcia od Powiatu Grójeckiego odpłatnego wykonania zadania publicznego w
postaci zarządcy ulic powiatowych na terenie miasta Nowe Miasto nad Pilicą w roku 2020.
Wiceprzewodnicząca  Rady  spytała,  czy  są  pytania  lub  uwagi  do  projektu  uchwały.  Nie
zgłoszono. Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu 14 za na stan obecnych na sali  14
radnych,  przeciw  –  0,  wstrzymało  się  –  0.  Uchwalono  uchwałę  Nr  XV/116/2019  w
przedmiotowej sprawie. Uchwała wraz z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik nr 17/
do niniejszego protokołu.

PKT 9o
Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym projekt uchwały w
sprawie przyjęcia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów
Alkoholowych w gminie Nowe Miasto nad Pilicą na 2020 rok. 
Przewodniczący Rady spytał, czy są pytania lub uwagi do projektu uchwały. Nie zgłoszono.
Przystąpiono  do  głosowania.  W głosowaniu  14  za  na  stan  obecnych  na  sali  14  radnych,
przeciw – 0,  wstrzymało się – 0.  Uchwalono uchwałę Nr XV/117/2019 w przedmiotowej
sprawie. Uchwała wraz z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik nr 18/ do niniejszego
protokołu.

PKT 9p
Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym projekt uchwały w
sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w gminie Nowe Miasto
nad Pilicą na 2020 rok.
Przewodniczący Rady spytał, czy są pytania lub uwagi do projektu uchwały. Nie zgłoszono.
Przystąpiono  do  głosowania.  W głosowaniu  14  za  na  stan  obecnych  na  sali  14  radnych,
przeciw – 0,  wstrzymało się – 0.  Uchwalono uchwałę Nr XV/118/2019 w przedmiotowej
sprawie. Uchwała wraz z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik nr 19/ do niniejszego
protokołu.

PKT 9r
Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym projekt uchwały w
sprawie  ustalenia  Regulaminu  wynagradzania  nauczycieli  zatrudnionych  w  placówkach
oświatowych prowadzonych przez Gminę Nowe Miasto nad Pilicą.
Przewodniczący Rady spytał, czy są pytania lub uwagi do projektu uchwały. Nie zgłoszono.
Przystąpiono  do  głosowania.  W głosowaniu  14  za  na  stan  obecnych  na  sali  14  radnych,
przeciw – 0,  wstrzymało się – 0.  Uchwalono uchwałę Nr XV/119/2019 w przedmiotowej
sprawie. Uchwała wraz z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik nr 20/ do niniejszego
protokołu.

14



PKT 9s
Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym projekt uchwały w
sprawie wyboru  metody  ustalenia  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  na
terenie gminy Nowe Miasto nad Pilicą oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty.
Radny Sebastian Stolarek spytał czy był już ogłoszony przetarg na rok przyszły. Stawki w
gminach ościennych są wyższe, ale są gminy ościenne w których stawki są niższe m. in. jest
gmina Klwów. Jest  to  gmina wiejska i  stawka za  odbiór  odpadów segregowanych jest  w
wysokości 10 zł.  Umowa podpisana jest na rok przyszły. Skąd bierze się ta kwota jakie są
wyliczenia.  W  gminie  Klwów  mieszkańców  zadeklarowanych  jest  3400  osób.  W  naszej
gminie  zadeklarowanych  osób  jest  około  6400  osób.  Należałoby  rozmawiać  z  wójtem,
dlaczego stawki są niższe. 
Przewodniczący Rady powiedział, że zakładamy pewną kwotę natomiast przetarg dopiero się
odbędzie. Pan Burmistrz poinformował, że uczestniczył w Konwencie wójtów, burmistrzów,
prezydentów który się odbył dzisiaj w Pionkach. Tak jak radny Stolarek zauważył w gminach
ościennych mamy stawki wyższe i niższe. I to wójtowie, burmistrzowie proszą o informację
jak my zrobiliśmy, że mamy taką cenę na odbiór odpadów np. w Grodzisku Mazowieckim
stawka opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi jest w wysokości 40 zł. i 60 zł.
Trudno odnieść się do gminy Klwów, ponieważ przetarg mógł być ogłoszony na dwa lata i
stawki te są niższe. Przy założeniu, że w naszej gminie odpady będą zabierane jeden raz w
miesiącu stawki opłaty za odpady byłyby niższe. Jest to problem w każdej gminie wysyłamy
petycje do władz rządowych. Pan Burmistrz nie zgodził się z zapisem w uzasadnieniu do w/w
uchwały,  w  której  napisane  jest,  że  wzrost  stawki  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami
komunalnymi spowodowany jest podwyżką w cenach paliwa. Następnie p. Burmistrz udzielił
dalszych wyjaśnień. 
Głos zabrał radny Sebastian Stolarek, który zaproponował, aby wyłonić lepsze firmy, które
radzą sobie z segregacją odpadów. 
Pan  Przewodniczący  Rady  odpowiedział,  że  wyłanianie  firm  odbywa  się  w  formie
przetargowej. 
Pani Kamila Wieczorek powiedziała, że musimy przeprowadzić przetarg unijny planowany na
dwa lata. Trudno odnieść się do gminy Klwów, ponieważ nie jest to odnośnik, ponieważ jest
to  gmina  wiejska.  My oprócz  terenów miejskich  mamy wspólnoty.  Ustawa  narzuca  nam
zwiększenia częstotliwości na terenach wiejskich co generuje koszty.  

Salę obrad opuścił o godz. 15.45 radny Dariusz Dziurowicz.

Następnie p.  Wieczorek powiedziała,  że obecne stawki są dostosowane do kosztów, które
ponosimy obecnie.  W związku  z  nowelizacja  ustawy zmieni  się  rozliczenia  mają  być  na
zasadzie tony. Możemy płacić mniej najwyższe koszty generują odpady niesegregowane. 
Pani Małgorzata Woźniak sołtys wsi Żdżarki powiedziała, że przeliczyła koszty wzrostu za
odpady w swoim gospodarstwie i przy 7 osobach na chwile obecna płaci 216 zł. przy nowych
stawkach to kwota 330zł. czyli 114 zł. więcej na kwartał. Dla osób, które pracują będą miały
podwyżki pensji, ale rolnicy, którzy nie pracują muszą takie ponieść. My rolnicy finansujemy
częściowo osiedla czy miasto, bo w tym momencie płacimy jak mieszkańcy miasta.
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Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  Regionalna  Izba  Obrachunkowa  nakłada  na  gminę
obowiązki, że tyle ile uzyskamy środków na terenie gminy tyle możemy wydać. Wartości od
nowego roku muszą się kompensować.  
Pan Burmistrz odniósł się do wypowiedzi radnego Stolarka. Tak jak p. Przewodniczący Rady
powiedział  wyłonienie  firmy  odbywa  się  na  zasadzie  ogłoszenia  przetargu,  w  którym
wskazane warunki. 
Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu 8 za na stan obecnych na sali 13 radnych, przeciw
– 2, wstrzymało się – 3. Uchwalono uchwałę Nr XV/120/2019 w przedmiotowej sprawie.
Uchwała wraz z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik nr 21/ do niniejszego protokołu.

PKT 9t
Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym projekt uchwały w
sprawie wzoru  deklaracji  o  wysokości  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi
wraz z warunkami i trybem jej składania za pomocą środków komunikacji elektronicznej.
Przewodniczący Rady spytał, czy są pytania lub uwagi do projektu uchwały. Nie zgłoszono.
Przystąpiono  do  głosowania.  W głosowaniu  13  za  na  stan  obecnych  na  sali  13  radnych,
przeciw – 0,  wstrzymało się – 0.  Uchwalono uchwałę Nr XV/121/2019 w przedmiotowej
sprawie. Uchwała wraz z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik nr 22/ do niniejszego
protokołu.

PKT 9u
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – p. Elżbieta Zaraś odczytała zebranym projekt uchwały
w sprawie  terminu,  częstotliwości  i  trybu uiszczenia  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami
komunalnymi.
Wiceprzewodnicząca  Rady  spytała,  czy  są  pytania  lub  uwagi  do  projektu  uchwały.  Nie
zgłoszono. Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu 13 za na stan obecnych na sali  13
radnych,  przeciw  –  0,  wstrzymało  się  –  0.  Uchwalono  uchwałę  Nr  XV/122/2019  w
przedmiotowej sprawie. Uchwała wraz z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik nr 23/
do niniejszego protokołu.

PKT 9w
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – p. Elżbieta Zaraś odczytała zebranym projekt uchwały
w  sprawie  rozpatrzenia  petycji  Konrada  Cezarego  Łakomego  o  wdrożenie  Polityki
Zarządzania Konfliktem Interesów.
Wiceprzewodnicząca  Rady  spytała,  czy  są  pytania  lub  uwagi  do  projektu  uchwały.  Nie
zgłoszono. Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu 13 za na stan obecnych na sali  13
radnych,  przeciw  –  0,  wstrzymało  się  –  0.  Uchwalono  uchwałę  Nr  XV/123/2019  w
przedmiotowej sprawie. Uchwała wraz z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik nr 24/
do niniejszego protokołu.

Salę obrad o godz. 16.10 opuścił radny Andrzej Zając. 
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PKT 7
Sprawozdanie  z  aokres  międzysesyjny  przedstawił  Burmistrz  Miasta  i  Gminy  p.  Mariusz
Dziuba.
4.11.  spotkanie  z  dowódcą  Jednostki  Wojskowej  w Grójcu  w sprawie  organizacji  Święta
Odzyskania Niepodległości oraz przygotowanie do organizacji Pikniku Militarnego,
5.11.  spotkanie  z  przedstawicielami  ogródków  działkowych  na  temat  zagospodarowania
przyległego terenu do ogródków działkowych
-  lustracja  postępu  prac  przy  drodze  w  ramach  budowania  Narodowego  Funduszu  Dróg
Samorządowych- droga do msc. Bełek i Godzimierz
6.11. Grodzisk Mazowiecki Konwent samorządowców z woj. Mazowieckiego,
7.11.uroczysty  apel  z  okazji  Święta  Niepodległości  w  szkole  podstawowej  w Żdżarach  z
udziałem  Marszałka  Stanisława  Karczewskiego  oraz  Kurator  Mazowiecki  p.  Aureli
Michałowskiej

Salę obrad o godz. 16.15 opuściła radna Iwona Lepa

- spisywanie aktu notarialnego
8.11. spotkanie z dyrektorem Domu Kultury omówienie spraw budżetu na rok przyszły oraz
środków funduszu Budżetu Obywatelskiego
- spotkanie z Zarządem OSP w sprawie organizacji Święta 11 Listopada
11.11.  koncert  patriotyczny  i  uroczystości  upamiętniające  odzyskanie  niepodległości.  Pan
Burmistrz podziękował wszystkim za udział w uroczystościach.
13.11. spotkanie z dyrektorem Domu Kultury omówienie inicjatywy w sprawie organizacji
kącika maluch oraz lustracja żłobka
14.11.  spotkanie  z  dyrektorami  szkół  oraz  przedstawicielami  związków  zawodowych  w
sprawie uzgodnienia projektu uchwały dot. wynagradzania nauczycieli
-  spotkanie  z  inspektorem  nadzoru  w  sprawie  awarii  kanalizacji,  odbiór  inwestycji  i
udrożnienia  starorzecza  rzeki  Pilicy  wraz  z  uporządkowaniem  terenu.  Prace  trwały  od
września koszt inwestycji to około 1 mln. zł. Inwestycje zrealizowały Wody Polskie jest to
pierwszy etap zagospodarowania terenu nad Pilicą. 

Na salę obrad o godz. 16.15 wrócił radny Andrzej Zając. 
20.11.  odbiór  i  otwarcie Strefy Aktywności.   Na ul.  Ogrodowej przy szkole podstawowej
powstał  plac zabaw i  przyrządy do ćwiczeń dla dorosłych i  młodzieży.  Strefa  aktywności
będzie uzupełniana, aby w najbliższych latach było przyrządów dla dzieci.
21.11. spotkanie z dyrektorami szkól w sprawie wynagradzania nauczycieli 
- odbiór odcinka drogi Żdżary- Godzimierz oraz drogi wojewódzkiej w kierunku Bełka
- spisywanie aktów notarialnych
- otwarcie świetlicy wiejskiej w Wale. 
25.11. posiedzenie Gminnej Rady Seniorów
27.11.  podpisanie  umowy  w  Urzędzie  Mazowieckim  w  Warszawie  na  dofinansowanie
funkcjonowania  żłobka  samorządowego.  W żłobku  zwiększono  liczbę  o  pięć  miejsc  i  na
funkcjonowanie tych miejsc uzyskaliśmy wsparcie.
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28.11. spotkanie z pracownikiem zarządców nieruchomości osiedle Tomaszowska w sprawie
pojemników z odpadami oraz podrzucanie gabarytów do śmietników
- spotkanie restauratorami oraz kołami gospodyń wiejskich w sprawie organizacji wigilii dla
mieszkańców, która odbędzie się w tą niedziele o godz. 16.00. jak w roku ubiegłym na pl. O.
H.  Koźmińskiego.  Pan Burmistrz  zaprosił  mieszkańców,  sołtysów,  przedstawicieli  osiedli,
radnych na spotkanie wigilijne. 
30.11. udział w uroczystościach ku czci bł. F. Siedliskiej w Żdżarach
2.12. spotkanie z dyrektorem Domu Kultury i rodzicami w sprawie utworzenia klubu maluch
- spotkanie z przedstawicielami Rady Seniorów
- spisywanie aktów notarialnych
3.12. Rada Sportu w sprawie organizacji planu działań na rok przyszły
4.12.  spotkanie  w  sprawie  stadionu,  sprawy  organizacyjne,  utrzymanie,  nawożenie,
pielęgnacja murawy
-spotkanie z przedstawicielami firmy progerskiej
6.12. przesłuchanie w Prokuraturze w Grójcu 
-  spotkanie  w sprawie porozumienia  z  Państwową Strażą Pożarną  zorganizowania  punktu
całodobowego 
- zapalenie światełek choinkowych. Pan Burmistrz podziękował wszystkim za przybycie.
10.12. odbiór monitoringu miejskiego
- spisywanie aktu notarialnego
11.12.  spotkanie  z  przedstawicielami  związków  zawodowych  w  sprawie  wynagradzania
nauczycieli
-  podpisanie  umowy  w  Warszawie  o  dofinansowanie  środków  z  Funduszu  Dróg
Samorządowych. Przebudowa drogi gminnej Żdżar- Godzimierz i Bełek – Świdrygały.
12.12. Konwent samorządowców w Pionkach. 
W tym czasie wielokrotnie odbywały się spotkania z mieszkańcami w sprawie kruszywa na
drogi gruntowe, dodatkowe lampy, 

Na salę obrad o godz. 20 wróciła radna Iwona Lepa.

oraz sprawy dotyczące montowania nowych linii energetycznych. Jeśli chodzi o remont drogi
w  Domaniewicach,  która  zgłaszał  radny  Andrzej  Zając  była  przekazana  w  Starostwie
Powiatowym. W dniu wczorajszym została podpisana umowa na remont i naprawę tej drogi.
Mieszkańcy proszą o pomoc prawną. W tut. Urzędzie sprawami zajmują się trzy kancelarie
prawne przy wsparciu Starostwa. Odbywały się spotkania z nauczycielami. W dniu 24.11. w
Domu  Kultury  odbyło  się  bezpłatne  badanie  wykrywania  cukrzycy.  Pan  Burmistrz
podziękował  dyrektorowi  Domu Kultury  oraz  za  inicjatywę  pani  dr.  Elżbiecie  Zaraś  i  p.
Agnieszce Kwapisz. Podziękował wszystkim którzy w tym dniu pełnili dyżur, kierowcy, który
dowoził mieszkańców na badania, Kołu Gospodyń Wiejskich. Następnie p. Burmistrz odniósł
się w kwestii odpadów komunalnych. 

PKT 10
Radny Mirosław Bors spytał czy przyłącze gazu ziemnego będzie obejmowało teren naszej
gminy. 
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Pan Burmistrz odpowiedział, że zgodnie z pismem i harmonogramem Spółki Gazownictwa
realizacja tego zadania na terenie gminy Nowe Miasto przewidziana jest w terminie do 2023
roku. 

Na salę obrad o godz. 16.30. przybył radny Dariusz Dziurowicz.

PKT 11
Radna Barbara Gąsiorowska zwróciła się do p. Burmistrza. W roku 2014 otrzymała przed
świętami od CBA zarzuty odnośnie wyłudzenia pieniędzy na budowę mostu w Gostomii, były
sprawy sądowe. Jeżeli p. Burmistrz nic nie zrobił i jest wszystko w porządku to nie ma się p.
Burmistrz czego obawiać. 
Radna Monika Olborska podziękowała w imieniu mieszkańców za świetlicę wiejską w Wale
za budowę drogi Żdżary- Godzimierz.
Radny Mirosław Bors zaproponował, aby sołtysi wypracowali stanowisko jak często powinny
być odbierane odpady. Radny zaproponował jeden raz w miesiącu.
Pan Kazimierz Dąbrowski podziękował również w imieniu koła gospodyń wiejskich w Wale,
mieszkańców całej radzie za pomieszczenie na świetlicę. 
Radny Andrzej Zając prosił w imieniu mieszkańców w Łęgonicach, która zwróciła uwagę na
drzewo przy posesji 66, które zagraża budynkowi. 

Przewodniczący Rady złożył najlepsze życzenia dla wszystkich mieszkańców i tych którzy
oglądają transmisję. 

PKT 12
Porządek  obrad  został  wyczerpany.  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Pietrucha
zamknął  o  godz.  16.35  obrady  sesji  Rady  Miejskiej  w  Nowym  Mieście  nad  Pilicą.
Szczegółowy przebieg obrad zarejestrowany jest na nośniku cyfrowym i stanowi integralną
część protokołu. 

Protokółowała      Przewodniczył 
Marzena Białas        Przewodniczący Rady Miejskiej
                                     mgr Tomasz Pietrucha
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GŁOSOWAŁO: 12

głosowało ZA: 12

głosowało PRZECIW: 0

WSTRZYMAŁO się: 0

LP.

1
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13

14

15

głosował ZA

Kącka Karolina nie głosował

głosował ZA

Lepa Iwona głosował ZA

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 12 grudzień 2019r.

Stolarek Sebastian nie głosował

Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej

1. Głosowanie nad przyjęciem protokołów z poprzedniej sesji

Zaraś Elżbieta               głosował ZA

Bors Mirosław głosował ZA

Dziurowicz Dariusz głosował ZA

Nazwisko i Imię jak głosował

Pietrucha Tomasz   głosował ZA

głosował ZA

Fandrych Mariusz głosował ZA

Gąsiorowska Barbara nie głosował

Grzegorek Konrad        

Olborska Monika                   głosował ZA

Solarek Sylwester                   głosował ZA

Jędryka Tadeusz  



GŁOSOWAŁO: 14

głosowało ZA: 14

głosowało PRZECIW: 0

WSTRZYMAŁO się: 0

LP.
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6
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8
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14

15

2. Głosowanie w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok.

Jędryka Tadeusz  głosował ZA

Kącka Karolina nie głosował

Lepa Iwona głosował ZA

Olborska Monika                   głosował ZA

Solarek Sylwester                   głosował ZA

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 12 grudzień 2019r.

Bors Mirosław głosował ZA

Pietrucha Tomasz   głosował ZA

Nazwisko i Imię jak głosował

głosował ZAFandrych Mariusz

głosował ZADziurowicz Dariusz

Zaraś Elżbieta               głosował ZA

Stolarek Sebastian głosował ZA

Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej głosował ZA

Gąsiorowska Barbara głosował ZA

Grzegorek Konrad        głosował ZA



GŁOSOWAŁO: 14

głosowało ZA: 14

głosowało PRZECIW: 0

WSTRZYMAŁO się: 0

LP.
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13

14

15

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 12 grudzień 2019r.

3. Głosowanie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą na lata 2019 - 2032

Nazwisko i Imię jak głosował

Solarek Sylwester                   głosował ZA

Stolarek Sebastian głosował ZA

Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej głosował ZA

Grzegorek Konrad        głosował ZA

Jędryka Tadeusz  głosował ZA

Kącka Karolina nie głosował

Lepa Iwona głosował ZA

Fandrych Mariusz głosował ZA

Gąsiorowska Barbara głosował ZA

Pietrucha Tomasz   głosował ZA

Zaraś Elżbieta               głosował ZA

Bors Mirosław głosował ZA

Dziurowicz Dariusz głosował ZA

Olborska Monika                   głosował ZA



GŁOSOWAŁO: 14

głosowało ZA: 14

głosowało PRZECIW: 0

WSTRZYMAŁO się: 0

LP.
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4. Głosowanie w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grójeckiemu

Solarek Sylwester                   głosował ZA

Stolarek Sebastian głosował ZA

Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej głosował ZA

Kącka Karolina nie głosował

Dziurowicz Dariusz głosował ZA

Fandrych Mariusz głosował ZA

Gąsiorowska Barbara głosował ZA

Grzegorek Konrad        głosował ZA

Jędryka Tadeusz  głosował ZA

Pietrucha Tomasz   głosował ZA

Zaraś Elżbieta               głosował ZA

Bors Mirosław głosował ZA

Nazwisko i Imię jak głosował

Lepa Iwona głosował ZA

Olborska Monika                   głosował ZA

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 12 grudzień 2019r.



GŁOSOWAŁO: 14

głosowało ZA: 14

głosowało PRZECIW: 0

WSTRZYMAŁO się: 0

LP.
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Olborska Monika                   głosował ZA

Solarek Sylwester                   głosował ZA

Stolarek Sebastian głosował ZA

Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej głosował ZA

Gąsiorowska Barbara głosował ZA

Grzegorek Konrad        głosował ZA

Jędryka Tadeusz  głosował ZA

Kącka Karolina nie głosował

Lepa Iwona głosował ZA

Pietrucha Tomasz   głosował ZA

Zaraś Elżbieta               głosował ZA

Bors Mirosław głosował ZA

Dziurowicz Dariusz głosował ZA

Fandrych Mariusz głosował ZA

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 12 grudzień 2019r.

5. Głosowanie w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grójeckiemu

Nazwisko i Imię jak głosował



GŁOSOWAŁO: 14

głosowało ZA: 14

głosowało PRZECIW: 0

WSTRZYMAŁO się: 0

LP.
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Jędryka Tadeusz  głosował ZA

Kącka Karolina nie głosował

Lepa Iwona głosował ZA

Olborska Monika                   głosował ZA

Solarek Sylwester                   głosował ZA

Bors Mirosław głosował ZA

Dziurowicz Dariusz głosował ZA

Fandrych Mariusz głosował ZA

Gąsiorowska Barbara głosował ZA

Grzegorek Konrad        głosował ZA

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 12 grudzień 2019r.

6. Głosowanie w sprawie zmiany uchwały nr XIV/95/2019 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad 

Pilicą z dnia 31 października 2019 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części miasta Nowe Miasto nad Pilicą dla części działek nr 

ewid. 2189 i 2199, obręb Nowe Miasto.

Nazwisko i Imię jak głosował

głosował ZAZaraś Elżbieta               

głosował ZAPietrucha Tomasz   

Stolarek Sebastian głosował ZA

Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej głosował ZA



GŁOSOWAŁO: 14

głosowało ZA: 14

głosowało PRZECIW: 0

WSTRZYMAŁO się: 0
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Kącka Karolina nie głosował

Lepa Iwona głosował ZA

Olborska Monika                   głosował ZA

Solarek Sylwester                   głosował ZA

Stolarek Sebastian głosował ZA

Dziurowicz Dariusz głosował ZA

Fandrych Mariusz głosował ZA

Gąsiorowska Barbara głosował ZA

Grzegorek Konrad        głosował ZA

Jędryka Tadeusz  głosował ZA

Pietrucha Tomasz   głosował ZA

Zaraś Elżbieta               głosował ZA

Bors Mirosław głosował ZA

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 12 grudzień 2019r.

7. Głosowanie w sprawie zmiany uchwały nr XIV/96/2019 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad 

Pilicą z dnia 31 października 2019 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Nowe Miasto nad Pilicą dla działki nr ewid. 1061/3, 

obręb Łęgonice.

Nazwisko i Imię jak głosował

Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej głosował ZA



GŁOSOWAŁO: 14

głosowało ZA: 14

głosowało PRZECIW: 0

WSTRZYMAŁO się: 0
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Olborska Monika                   głosował ZA

Solarek Sylwester                   głosował ZA

Stolarek Sebastian głosował ZA

Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej głosował ZA

Gąsiorowska Barbara głosował ZA

Grzegorek Konrad        głosował ZA

Jędryka Tadeusz  głosował ZA

Kącka Karolina nie głosował

Lepa Iwona głosował ZA

Pietrucha Tomasz   głosował ZA

Zaraś Elżbieta               głosował ZA

Bors Mirosław głosował ZA

Dziurowicz Dariusz głosował ZA

Fandrych Mariusz głosował ZA

8. Głosowanie w sprawie zmiany uchwały nr XIV/97/2019 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad 

Pilicą z dnia 31 października 2019 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Nowe Miasto nad Pilicą dla działek nr ewid. 607 i 608, 

obręb Żdżarki.

Nazwisko i Imię jak głosował

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 12 grudzień 2019r.



GŁOSOWAŁO: 14

głosowało ZA: 14

głosowało PRZECIW: 0

WSTRZYMAŁO się: 0
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Jędryka Tadeusz  głosował ZA

Kącka Karolina nie głosował

Lepa Iwona głosował ZA

Olborska Monika                   głosował ZA

Solarek Sylwester                   głosował ZA

Bors Mirosław głosował ZA

Dziurowicz Dariusz głosował ZA

Fandrych Mariusz głosował ZA

Gąsiorowska Barbara głosował ZA

Grzegorek Konrad        głosował ZA

Pietrucha Tomasz   głosował ZA

Zaraś Elżbieta               głosował ZA

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 12 grudzień 2019r.

9. Głosowanie w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Nowe Miasto nad Pilicą dla działki 

obrębu Dąbrowa – obszar złoża Dąbrowa 7.

Nazwisko i Imię jak głosował

Stolarek Sebastian głosował ZA

Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej głosował ZA



GŁOSOWAŁO: 14

głosowało ZA: 9

głosowało PRZECIW: 5

WSTRZYMAŁO się: 0
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Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej głosował ZA

głosował ZA

Solarek Sylwester                   głosował PRZECIW

Stolarek Sebastian głosował PRZECIW

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 12 grudzień 2019r.

10. Głosowanie w sprawie ustalenia stawek w podatku od nieruchomości na 2020 rok.

Nazwisko i Imię jak głosował

Dziurowicz Dariusz głosował ZA

Fandrych Mariusz głosował PRZECIW

Gąsiorowska Barbara głosował PRZECIW

Grzegorek Konrad        głosował ZA

Jędryka Tadeusz  głosował ZA

Pietrucha Tomasz   głosował ZA

Kącka Karolina nie głosował

Lepa Iwona głosował ZA

Olborska Monika                   

Zaraś Elżbieta               głosował ZA

Bors Mirosław głosował PRZECIW



GŁOSOWAŁO: 14

głosowało ZA: 9

głosowało PRZECIW: 5

WSTRZYMAŁO się: 0
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Pietrucha Tomasz   głosował ZA

Zaraś Elżbieta               głosował ZA

Bors Mirosław głosował PRZECIW

Dziurowicz Dariusz głosował ZA

Fandrych Mariusz głosował PRZECIW

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 12 grudzień 2019r.

11. Głosowanie w sprawie obniżenia stawek ceny skupu do celów 

wymiaru podatku rolnego na 2020 rok.

Nazwisko i Imię jak głosował

Olborska Monika                   głosował ZA

Solarek Sylwester                   głosował PRZECIW

Stolarek Sebastian głosował PRZECIW

Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej głosował ZA

Gąsiorowska Barbara głosował PRZECIW

Grzegorek Konrad        głosował ZA

Jędryka Tadeusz  głosował ZA

Kącka Karolina nie głosował

Lepa Iwona głosował ZA



GŁOSOWAŁO: 14

głosowało ZA: 10

głosowało PRZECIW: 2

WSTRZYMAŁO się: 2
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Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 12 grudzień 2019r.

12. Głosowanie w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

środków transportowych na 2020 rok.

Nazwisko i Imię jak głosował

Stolarek Sebastian głosował PRZECIW

Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej głosował ZA

Jędryka Tadeusz  głosował ZA

Kącka Karolina nie głosował

Lepa Iwona głosował ZA

Olborska Monika                   głosował ZA

Solarek Sylwester                   WSTRZYMAŁ się

Bors Mirosław głosował ZA

Dziurowicz Dariusz głosował ZA

Fandrych Mariusz WSTRZYMAŁ się

Gąsiorowska Barbara głosował PRZECIW

Grzegorek Konrad        głosował ZA

Pietrucha Tomasz   głosował ZA

Zaraś Elżbieta               głosował ZA



GŁOSOWAŁO: 14

głosowało ZA: 14

głosowało PRZECIW: 0

WSTRZYMAŁO się: 0
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Solarek Sylwester                   głosował ZA

Stolarek Sebastian głosował ZA

Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej głosował ZA

Kącka Karolina nie głosował

Lepa Iwona głosował ZA

Olborska Monika                   głosował ZA

Gąsiorowska Barbara głosował ZA

Grzegorek Konrad        głosował ZA

Jędryka Tadeusz  głosował ZA

Fandrych Mariusz głosował ZA

Pietrucha Tomasz   głosował ZA

Zaraś Elżbieta               głosował ZA

Bors Mirosław głosował ZA

Dziurowicz Dariusz głosował ZA

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 12 grudzień 2019r.

13. Głosowanie w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości.

Nazwisko i Imię jak głosował



GŁOSOWAŁO: 14

głosowało ZA: 13

głosowało PRZECIW: 0

WSTRZYMAŁO się: 1
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Olborska Monika                   głosował ZA

Solarek Sylwester                   głosował ZA

Stolarek Sebastian głosował ZA

Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej głosował ZA

Gąsiorowska Barbara głosował ZA

Grzegorek Konrad        głosował ZA

Jędryka Tadeusz  głosował ZA

Kącka Karolina nie głosował

Lepa Iwona głosował ZA

Pietrucha Tomasz   głosował ZA

Zaraś Elżbieta               głosował ZA

Bors Mirosław głosował ZA

Dziurowicz Dariusz WSTRZYMAŁ się

Fandrych Mariusz głosował ZA

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 12 grudzień 2019r.

14. Głosowanie w sprawie opłaty od posiadania psów.

Nazwisko i Imię jak głosował



GŁOSOWAŁO: 14

głosowało ZA: 14

głosowało PRZECIW: 0

WSTRZYMAŁO się: 0
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Jędryka Tadeusz  głosował ZA

Kącka Karolina nie głosował

Lepa Iwona głosował ZA

Olborska Monika                   głosował ZA

Solarek Sylwester                   głosował ZA

Bors Mirosław głosował ZA

Dziurowicz Dariusz głosował ZA

Fandrych Mariusz głosował ZA

Gąsiorowska Barbara głosował ZA

Grzegorek Konrad        głosował ZA

Pietrucha Tomasz   głosował ZA

Zaraś Elżbieta               głosował ZA

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 12 grudzień 2019r.

15. Głosowanie w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego dróg gminnych.

Stolarek Sebastian głosował ZA

Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej głosował ZA

Nazwisko i Imię jak głosował



GŁOSOWAŁO: 14

głosowało ZA: 14

głosowało PRZECIW: 0

WSTRZYMAŁO się: 0
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Kącka Karolina nie głosował

Lepa Iwona głosował ZA

Olborska Monika                   głosował ZA

Solarek Sylwester                   głosował ZA

Stolarek Sebastian głosował ZA

Dziurowicz Dariusz głosował ZA

Fandrych Mariusz głosował ZA

Gąsiorowska Barbara głosował ZA

Grzegorek Konrad        głosował ZA

Jędryka Tadeusz  głosował ZA

Pietrucha Tomasz   głosował ZA

Zaraś Elżbieta               głosował ZA

Bors Mirosław głosował ZA

Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej głosował ZA

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 12 grudzień 2019r.

16. Głosowanie w sprawie przejęcia od Powiatu Grójeckiego 

odpłatnego wykonania zadania publicznego w postaci zarządcy ulic 

powiatowych na terenie miasta Nowe Miasto nad Pilicą w roku 2020.

Nazwisko i Imię jak głosował



GŁOSOWAŁO: 14

głosowało ZA: 14

głosowało PRZECIW: 0

WSTRZYMAŁO się: 0
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Gąsiorowska Barbara głosował ZA

Grzegorek Konrad        głosował ZA

Jędryka Tadeusz  głosował ZA

Kącka Karolina nie głosował

Lepa Iwona głosował ZA

Pietrucha Tomasz   głosował ZA

Zaraś Elżbieta               głosował ZA

Bors Mirosław głosował ZA

Dziurowicz Dariusz głosował ZA

Fandrych Mariusz głosował ZA

Nazwisko i Imię jak głosował

Olborska Monika                   głosował ZA

Solarek Sylwester                   głosował ZA

Stolarek Sebastian głosował ZA

Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej głosował ZA

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 12 grudzień 2019r.

17. Głosowanie w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w gminie Nowe Miasto 

nad Pilicą na 2020 rok.



GŁOSOWAŁO: 14

głosowało ZA: 14

głosowało PRZECIW: 0

WSTRZYMAŁO się: 0
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Nazwisko i Imię jak głosował

Bors Mirosław głosował ZA

Dziurowicz Dariusz głosował ZA

Fandrych Mariusz głosował ZA

Gąsiorowska Barbara głosował ZA

Grzegorek Konrad        głosował ZA

Pietrucha Tomasz   głosował ZA

Zaraś Elżbieta               głosował ZA

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 12 grudzień 2019r.

18. Głosowanie w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii w gminie Nowe Miasto nad Pilicą na 

2020 rok.

Stolarek Sebastian głosował ZA

Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej głosował ZA

Jędryka Tadeusz  głosował ZA

Kącka Karolina nie głosował

Lepa Iwona głosował ZA

Olborska Monika                   głosował ZA

Solarek Sylwester                   głosował ZA



GŁOSOWAŁO: 14

głosowało ZA: 14

głosowało PRZECIW: 0

WSTRZYMAŁO się: 0

LP.
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Dziurowicz Dariusz głosował ZA

Fandrych Mariusz głosował ZA

Gąsiorowska Barbara głosował ZA

Grzegorek Konrad        głosował ZA

Jędryka Tadeusz  głosował ZA

Pietrucha Tomasz   głosował ZA

Zaraś Elżbieta               głosował ZA

Bors Mirosław głosował ZA

Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej głosował ZA

Kącka Karolina nie głosował

Lepa Iwona głosował ZA

Olborska Monika                   głosował ZA

Solarek Sylwester                   głosował ZA

Stolarek Sebastian głosował ZA

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 12 grudzień 2019r.

19. Głosowanie w sprawie ustalenia Regulaminu wynagradzania 

nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Gminę Nowe Miasto nad Pilicą.

Nazwisko i Imię jak głosował



GŁOSOWAŁO: 13

głosowało ZA: 8

głosowało PRZECIW: 2

WSTRZYMAŁO się: 3
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Olborska Monika                   głosował ZA

Solarek Sylwester                   głosował PRZECIW

Stolarek Sebastian WSTRZYMAŁ się

Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej głosował ZA

Gąsiorowska Barbara głosował PRZECIW

Grzegorek Konrad        głosował ZA

Jędryka Tadeusz  głosował ZA

Kącka Karolina nie głosował

Lepa Iwona głosował ZA

Pietrucha Tomasz   głosował ZA

Zaraś Elżbieta               głosował ZA

Bors Mirosław WSTRZYMAŁ się

Dziurowicz Dariusz nie głosował

Fandrych Mariusz WSTRZYMAŁ się

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 12 grudzień 2019r.

20. Głosowanie w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty.

Nazwisko i Imię jak głosował



GŁOSOWAŁO: 13

głosowało ZA: 13

głosowało PRZECIW: 0

WSTRZYMAŁO się: 0
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Jędryka Tadeusz  głosował ZA

Kącka Karolina nie głosował

Lepa Iwona głosował ZA

Olborska Monika                   głosował ZA

Solarek Sylwester                   głosował ZA

Bors Mirosław głosował ZA

Dziurowicz Dariusz nie głosował

Fandrych Mariusz głosował ZA

Gąsiorowska Barbara głosował ZA

Grzegorek Konrad        głosował ZA

Pietrucha Tomasz   głosował ZA

Zaraś Elżbieta               głosował ZA

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 12 grudzień 2019r.

21. Głosowanie w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi wraz z warunkami i 

trybem jej składania za pomocą środków komunikacji elektronicznej.

Nazwisko i Imię jak głosował

Stolarek Sebastian głosował ZA

Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej głosował ZA



GŁOSOWAŁO: 13

głosowało ZA: 13

głosowało PRZECIW: 0

WSTRZYMAŁO się: 0
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Kącka Karolina nie głosował

Lepa Iwona głosował ZA

Olborska Monika                   głosował ZA

Solarek Sylwester                   głosował ZA

Stolarek Sebastian głosował ZA

Dziurowicz Dariusz nie głosował

Fandrych Mariusz głosował ZA

Gąsiorowska Barbara głosował ZA

Grzegorek Konrad        głosował ZA

Jędryka Tadeusz  głosował ZA

Pietrucha Tomasz   głosował ZA

Zaraś Elżbieta               głosował ZA

Bors Mirosław głosował ZA

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 12 grudzień 2019r.

22. Głosowanie w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczenia 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.

Nazwisko i Imię jak głosował

Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej głosował ZA



GŁOSOWAŁO: 13

głosowało ZA: 13

głosowało PRZECIW: 0

WSTRZYMAŁO się: 0

LP.

1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

Olborska Monika                   głosował ZA

Solarek Sylwester                   głosował ZA

Stolarek Sebastian głosował ZA

Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej głosował ZA

Gąsiorowska Barbara głosował ZA

Grzegorek Konrad        głosował ZA

Jędryka Tadeusz  głosował ZA

Kącka Karolina nie głosował

Lepa Iwona głosował ZA

Pietrucha Tomasz   głosował ZA

Zaraś Elżbieta               głosował ZA

Bors Mirosław głosował ZA

Dziurowicz Dariusz nie głosował

Fandrych Mariusz głosował ZA

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 12 grudzień 2019r.

23. Głosowanie w sprawie rozpatrzenia petycji Konrada Cezarego 

Łakomego

Nazwisko i Imię jak głosował


